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Priloga 07 
Odbor za družbene dejavnosti 
 
 
Datum: 11.01.2016  

 
ZAPISNIK 

 
 
4. SEJE ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI, ki je bila v četrtek, 7. januarja 2016, ob 16.30 v 
mali sejni sobi Občine Braslovče.  
 
Prisotni člani odbora: Jasmina Roter Jager, Sonja Jezernik, Nika Punčoh, Taja Steblovnik, Branko 
Ribizel, Božena Kosu in Josip Ivanovič. 
Ostali prisotni: župan Branimir Strojanšek (od 16.50) in Renata Marolt 
Odsotni: / 
 
AD 1)  
Predsednica Jasmina Roter Jager je pozdravila vse prisotne in ugotovila, da so na seji prisotni vsi 
člani odbora in da se seja lahko nadaljuje. 
 
AD 2)  
Predsednica je predlagala umik točke 4, ker se Rok Ušen zaradi službene zadržanosti seje ne more 
udeležiti.  
Člani odbora so se s predlogom strinjali. 
 
Dnevni red: 
1. Ugotovitev navzočnosti 
2. Potrditev dnevnega reda 
3. Potrditev zapisnika 3. seje 
4. Predlog proračuna za leti 2016 in 2017 
5. Razno 
 
SKLEP: Potrdi se predlagani dnevni red. 
 

AD 3)  
Predsednica je dala v razpravo zapisnik 3. seje.  
 
Sonja Jezernik je vprašala ali se sme v zapisnik zapisati odgovor Natalije Marovt na vprašanje glede 
ozvočenja. 
 
SKLEP: Pravilnost zapisa se preveri v pravni službi. Zapisnik 3. seje se potrdi na naslednji seji. 
 
AD 4)  
Kratko obrazložitev proračuna v delu, ki se nanaša na družbene dejavnosti, je podala Renata Marolt. 
 
Sledila je razprava. 
 
Josip Ivanovič je povedal, da je bil že na odboru za gospodarske dejavnosti dan predlog za začetek 
trženja gradu Žovnek. Predlaga članom tega odbora, da poiščejo in predlagajo možnosti v smeri 
trženja, da se začnejo ustvarjati prihodki. 
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Jasmina Roter je prisotne seznanila z informacijo, da je v pripravi strategija trženja območja Žovnek, ki 
bo poleg turističnih produktov, promocije, itd. vključevala tudi variante trženja. 
Taja Steblovnik je povedala, da ni realno pričakovati, da bi občina s tem ustvarjala prihodke. Cilj mora 
biti, da se stroški čim bolj zmanjšajo. V kolikor bi grad nekdo vzel v upravljanje, bo ustvarjene prihodke 
porabljal za pokrivanje stroškov svoje dejavnosti. 
Branko Ribizel je povedal, da je našo občino v zadnjih letih obiskalo kar lepo število gostov. Ogledali 
so si grad Žovnek, prireditveni prostor itd. V društvu imajo tudi turistične vodnike. Nujna pa je ureditev 
spremljajoče infrastrukture objektov. 
Jasmina Roter je dodala, da je vloga društev v povezavi s turistični razvojem občine zelo pomembna, 
da pa je potrebno začeti gledati širše in zagotoviti obliko trženja izven društvenih okvirjev. 
Taja Steblovnik je zastavila vprašanja v zvezi z naslednjimi postavkami: zakaj ni sredstev za RDO 
Dežela Celjska, zakaj se niso porabila sredstva za občinski praznik, ali se načrtuje večja odprtost 
knjižnice, zakaj tako visoki stroški elektrike KS Trnava, absolutno pa se ji zdijo previsoki stroški za 
šolske prevoze. 
 
Odgovore sta podala Renata Marolt in župan. Za RDO Dežela Celjska se ne planira več sredstev, ker 
v vseh letih ni bilo nekega interesa s strani posameznikov za sodelovanje v njihovih aktivnostih. O 
povečani odprtosti knjižnice še ni bilo govora. Plačevanje stroška elektrike v dvorani Trnava je 
zatečeno stanje. Drugih stroškov z dvorano ni. Prav tako ne prihodkov. Strošek šolskih prevozov pa je 
že nekaj časa predmet vročih razprav na relaciji občina, šola, starši.  
 
Na tem mestu je sejo zaradi obveznosti zapustil Josip Ivanovič. 
 
Sonja Jezernik je vprašala kaj se bo pokrivalo iz sredstev za investicije šoli in vrtcu v skupni višini 
10.000 EUR? 
Župan je odgovoril, da sredstev za investicije v višjem znesku ni možno zagotoviti. 
Taja Steblovnik, kot članica sveta šole, je predlagala, da šola predstavi program dela na seji odbora in 
kasneje še na občinskem svetu.  
Božena Kosu je v zvezi z investicijami v šoli povedala, da so na POŠ Gomilsko starši organizirali 
delovno akcijo in opravili nekaj vzdrževalnih del. Dodala je še, da bi občina pred kakršnimi koli 
akcijam, ki se tičejo promocije, označevanja krajev, znamenitosti itd., o aktivnostih obvestila tudi 
društva. 
 
V zvezi z investicijami v šolah je župan odgovoril, da bo morala šola določena dela opraviti iz lastnih 
sredstev. 
 
Po razpravi so člani odbora sprejeli naslednji 
 
SKLEP: Člani odbora za družbene dejavnosti se strinjajo s predlogom proračuna za leti 2016 in 
2017 v delu, ki se nanaša na področje družbenih dejavnosti. 
 
AD 5) Pod točno razno je beseda tekla o organizaciji dogodka Prizma optimizma, ki jo bo moralo 
prevzeti Prosvetno društvo Braslovče. 
 
Predsednica se je prisotnim zahvalila za udeležbo in zaključila sejo ob 18.10 uri. 
 
Zapisala: 
Renata Marolt 
                       PREDSEDNICA ODBORA 
             Jasmina Roter Jager 
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